
Protokoll från styrelsemöte i Söderbärke kyrkbåtsförening 
2019-07-08

Närvarande: Nils-Olov Olsson, Charlotta Wähner, Kerstin Ernebrink, 
Lars Annerman, Ulf Hugó, Bengt-Göran Nordbäck, Gunilla Eriksson, 
Ulf Nordfeldt

Mötets öppnande                                                                                               
Ordförande förklarar mötet öppnat

Dagordning                                                                                                           
Godkändes

Föregående protokoll                                                                                                   
Lades till handlingarna med en justering att medlemsantalet den 3/6 var 
57 medlemmar

Ekonomi                                                                                                             
Kassören redovisade att föreningen har 76.599 kr på kontot. 
Medlemsantalet är 61 st

Marknadsföring, sponsring och samarbete med andra                                             
Lars Annermann lämnade en rapport från aktivitetsföreningen

Aktiviteter

⦁ Kultur

Bröllopsrodden den 8/6 blev fin, brudparet var nöjda.

2020 så planerar vi en kyrkbåtsrodd till Tunkarlsbo den söndag 
då församlingen firar gudstjänst där.

Vi ror Kollobarn från Västeråsgården när de hör av sig.

⦁ Motionsrodd 

7/7 var det 17 personer som deltog

⦁ Tävlingsrodd

Oljeön den 9/6 så kom Söderbärke tvåa.

Möljanrodden den 20/7: tre lag är anmälda. Planeringen rullar 
på. Körschema finns. Det finns ett förslag på att fotografera 
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vinnande lag.

⦁ Uthyrning

Ett tyskt sommarläger önskar boka en rodd i sommar, i början på 
juli. Eftersom aktiviteten är väderberoende så bestäms datum 
samma vecka. Ulf Hugó och Lars Annerman är kontaktpersoner

⦁ Underhåll, Bygg, Reparation

Lars A, har röjt runt båthuset. Församlingens sommarjobbare får 
uppdraget att rensa vidare.

Ett bord till är på gång.

⦁ Speciella projekt

Träningsbåt- inget nytt

⦁ Medlemsaktiviter

Den 22/9 kl 15 håller läkaren Anders Södergård föredrag i 
församlingshemmet. Efteråt serveras kaffe i båthuset med 
möjlighet till att ro sedan. Föredraget är gratis för medlemmar. 
Övriga betalar 100 kronor och blir på det sättet medlem i 
föreningen

Hur ska föredraget marknadsföras?

⦁ Bingokiosken

Det finns några datum som är tomma i schemat. Ordföranden 
skickar ut om detta till medlemmarna för att fylla på schemat.

⦁ Övriga frågor

Ulf Hugó väckte frågan om hur föreningens långsiktiga 
framtidsstrategi ska se ut? Frågan får bli en stående punkt på 
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dagordningen.

Nästa möte
Måndag 6/8 kl 18.00 i församlingshemmet                                                                      

Mötet avslutas                                                                                                 
Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Vid pennan:                                                         Justeras

Charlotta Wähner                                                  Nils-Olov Olsson
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